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Na temat budowy nowej szkoły muzycznej w Kielcach oraz możliwości włączenia się władz województwa w lobbing na
rzecz tej inwestycji, z marszałkiem  Adamem Jarubasem rozmawiał Artur Jaroń, dyrektor Państwowej Szkoły Muzycznej I i
II stopnia imienia Ludomira Różyckiego w Kielcach.
–  Mamy już gotową dokumentację. Czekamy na pozwolenie na budowę oraz studium wykonalności. Potrzebne jest jak
najszersze wsparcie tego przedsięwzięcia – twierdzi Artur Jaroń.
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Marszałek Adam Jarubas  spotka się z Markiem Łukaszkiem, wójtem gminy Dwikozy. – Z panem marszałkiem chcę
porozmawiać  na temat  inwestycji  planowanych do realizacji  w gminie  Dwikozy  w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego.  Zgłosiliśmy kilka ważnych dla gminy projektów, dotyczących m.in.  budowy oczyszczalni  i  kanalizacji
ścieków. Zamierzamy również przeprowadzić  inwestycje na drogach gminnych a także na drodze wojewódzkiej nr 777 –
powiedział przed spotkaniem wójt Dwikoz.

O inwestycjach gminnych marszałek będzie rozmawiał także z Bogusławem Nowakiem, wójtem Mirca.

W Psarach  odbędzie  się  posiedzenie  kieleckiego  Stowarzyszenia  Forum Pracodawców.  W spotkaniu  udział  wezmą
marszałek Adam Jarubas oraz Lech Janiszewski, członek Zarządu Województwa.
Misją Stowarzyszenia Forum Pracodawców w Kielcach jest aktywne uczestnictwo w życiu społecznym i ekonomicznym
województwa  świętokrzyskiego,  wspieranie  przemian  gospodarczych,  propagowanie  zasad  gospodarki  rynkowej,
kreowanie postaw uczciwości i rzetelności w życiu publicznym.

* * *

Inwestycji  gminnych  zgłoszonych  do  współfinansowania  z  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  dotyczyć  będzie
spotkanie  wicemarszałka  Zdzisława  Wrzałki  z  burmistrzem  Staszowa  Andrzejem  Iskrą.

 


